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Przewodniczący

Rady Miejskiej Drezdenka

W związku z wpisem Burmistrza Drezdenka Karoliny Piotra wskiej na jednym z portali

społecznościowych (https://bit.ly/2uhdCMX), wypowiedziach publicznych, proszę o następujące

informacje:

kiedy odbywały się narady w sprawie usytuowania miejsca budowy żłobka ?

kto w nich uczestniczył ?

czy są z tych narad protokoły ?

jakie inne lokalizacje były brane pod uwagę oraz jakie przyczyny spowodowały, że zostały

odrzucone ?

wjaki sposób zostanie rozwiązana sprawa ze zwiększonym rozbiorem wody ?

czy obecna lokalizacja będzie kolidować z budową skateparku i dojściem na boisko boczne

bezpośrednio ze stadionu(wyznaczonym szlakiem komunikacyjnym) ?

czy możliwa jest zmiana lokalizacji budowy ?


